



Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

Afdeling	Afd.18 Lindeparken
Mødested/-dato	13. maj 2024
Referent	Lisbeth Lauritsen
Mødedeltagere	Kirsten Nørskov, Lisbeth Lauritsen, Anna Pedersen, Paw Andreassen. Afbud fra Vivi Træholt

	Dagsorden	Referat
1.	Godkendelse af dagsorden Godkendelse af referat fra den 8.4.2024	Dagsorden godkendt. Referat fra 8.4.2024 godkendt og underskrevet.
2.	Orientering	Formanden fik i weekenden henvendelse fra flere beboere om vand i kælderen ved nr. 38. Da det er i weekenden var det kun muligt at henvise til ABs hjemmeside, hvor hjælp i situationer der ikke kan vente til næste arbejdsdag, kan ses. Boligsocial leder Mia Butler kommer til næste bestyrelsesmøde. Der er blevet henstillet en elcykel i skuret uden aftale med formanden.
3.	Evalueringsmarkvandring	Fra bestyrelsen deltog LL og KN. Fra kontoret deltog Rasmus Pedersen, Claus Toustrup og Hans Peter Smith. To forslag til placering af eventuelt nyt skur til opbevaring af elcykler m.m. blev drøftet. Det ene forslag vil medføre nedlæggelse af et par parkeringspladser, hvilket vil være meget vanskelig at få tilladelse til. Det blev aftalt at strømforsyningen i det eksisterende skur ændres så vi sikrer, at det fremover er lovligt. Rengøringen i vaskehuset er utilstrækkelig. Vi har efterfølgende som aftalt fået tilbud på rengøring hver uge mod hidtil hver anden uge. Udgiftsforskellen er 1.168 kr. pr. måned. Vi træffer beslutning om eventuel ændring til hver uge på næste møde. Ændring i beplantningen langs blokkene blev drøftet. Markvandringen var begrænset til en time, så det var begrænset hvor langt vi kom omkring.



Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

4.	Opbevaringsmuligheder for elcykler, ladcykler og handicapcrossere	Vi har fået afklaret forskellige spørgsmål i forhold til eventuelt etablering af nyt skur, og har derfor et godt grundlag for et videre arbejde. Da det eksisterende skur for nuværende dækker behovet arbejder vi på nuværende tidspunkt ikke videre med projektet.
5.	Gårdrenovering	KN og LL har haft møde 10.4.2024 med Hans Peter og Jacob Lahn med henblik på samling af projektet og prissætning. Vi forventer et resultat fra Jacob inden længe. Modtaget tilbud på hjørnesiddegrupper ved legepladsen, som er taget ud af gårdprojektet, blev drøftet. Bliver behandlet på næste bestyrelsesmøde.
6.	Ulovligt parkerede biler ved indkørsel til Lindeparken ved Ansvej	Henvendelse fra beboer på sidste bestyrelsesmøde angående parkeringsproblemer i området, når der er arrangementer i Jysk Arena, blev drøftet. Vi kontakter Park og Vej og beder om at de gule striber der er på fortovet ved Lindeparken males op for at tydeliggøre, at her må der ikke parkeres. Etablering af parkeringsforbud på vore p-pladser blev drøftet, men foretrækkes ikke, da det vil medføre en række spørgsmål, der skal tages stilling til og håndhæves.
7.	Ordinært afdelingsmøde	Budgetforslag udsendes 3.6. med frist for godkendelse 17.6. Mødet er 26.8. kl. 19. AP genopstiller ikke til bestyrelsen.
8.	Aktivitetsudvalget	Der er udsendt invitation til deltagelse i loppemarked, som afholdes 20.5.
9.	Eventuelt	Vores afdeling har fået Invitation fra AAB til at deltage i arrangementet "Mød din nabo" 9.6. Vi melder tilbage at det er et godt arrangement men at vi ikke har mulighed for at stille med hjælpere. Invitation til rundtur i AB 8.6. KN og LL tilmeldes.